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Onderwerp  

OZB voor verenigingen 

 

Datum 

Portefeuille 

2 december 2020 

Financiën  

Portefeuillehouder Frank den Brok 

 

Geachte raadsleden,  

 

Op 13 december 2018 nam uw raad een motie aan waarin het college de opdracht kreeg om de 

mogelijkheden te onderzoeken om het OZB-tarief voor woningen toe te passen voor (niet-commerciële) 

sportverenigingen, scouting, speeltuinverenigingen, dorps- en buurthuizen, gilden en ander onroerend 

goed met een sociaal belang. Dit op basis van een amendement van dhr. Pieter Omtzigt in de Tweede 

Kamer bij de behandeling van het Belastingplan 2019. Hierbij geef ik u een korte tussenstand over de 

uitvoering van deze motie.  

 

Het amendement Omtzigt bevat onduidelijkheden en roept bij diverse gemeentes en belastingorganisaties 

veel vragen op, zo blijkt. Omdat het amendement veel onduidelijkheden bevat, probeerde de Vereniging 

Nederlandse Gemeenten (VNG) bij het Ministerie van Financiën  de afgelopen 2 jaar meer duidelijkheid te 

krijgen, vooral over de reikwijdte en interpretatie van het amendement. Die duidelijkheid is er nog steeds 

niet. VNG heeft ondertussen gemeentes afgeraden de motie over te nemen omdat het vanwege alle 

onduidelijkheid niet (goed) uit te voeren is.  

 

Door Covid-19 is dit dossier bovendien stil komen te liggen. De corona-ondersteuning voor verenigingen 

heeft voor de Tweede Kamer prioriteit boven het doorvoeren van deze belastingmaatregel, zo lijkt het. In 

het kader van het corona steunpakket heeft Pieter Omtzigt deze maand opnieuw gepleit voor het verlagen 

van de onroerende zaak belasting, nu specifiek voor sportverenigingen. Minister Ollongren heeft 

aangegeven hierover in overleg te zullen gaan met VNG in het kader van het totale corona steunpakket.  

 

Het advies van VNG luidt voor nu nog steeds: 

Het toepassen van tariefdifferentiatie brengt financiële risico’s met zich mee en kan leiden tot juridische 

procedures. Omdat de risico’s niet goed te overzien zijn, adviseert de VNG de gemeentes om te wachten 

met het toepassen van tariefdifferentiatie tot de gewenste duidelijkheid er is. 

 

Gezien bovenstaande gaat het niet lukken om nu een concreet voorstel uit te werken. Daarom stel ik voor 

om het advies van VNG op te volgen en te wachten tot er meer duidelijkheid is over de interpretatie van 

de wet, of dat er misschien een speciale corona OZB-maatregel komt voor sportverenigingen.  Wij volgen 

samen met BSOB de ontwikkelingen op de voet en zullen, als de gewenste duidelijkheid er is, zo snel 

mogelijk met een voorstel komen richting uw raad.  

 

Met vriendelijke groet, 

 

Frank den Brok 

Wethouder Financiën 


